
 
 

Skolebestyrelsesmøde 
Dagsorden 

Referat 

Torsdag den 21. september 2023, Kl. 17.00 – 20.00  

Deltagere: 

 
 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 

Maria Bagger Grell, Ida Hagen (deltog fra 17-
17:50 til Punkt 5), Søren Schou, Maria 
Jelstrup Munk 

 
Christina deltog fra kl.19:15 – 20. 

 
Elevråd: Elliot 
 

Ledelse/medarbejder: 
Bjarne Oppelstrup, Kasper Munk Damgaard, 

Kamilla Burla, Jon Haugaard Meineche, 
Bettina Jansen, Maria Kongsvad (deltog fra 
kl.17:45 Punkt 5), Nicolai de Vries 

 
Afbud: Naja Kinch Sohn, Maggi Møller 

Knudsen, Pernille Bech Wulff, Jesper Boysen, 
Isabell 
 

Referent: 
Kasper Munk Damgaard 

 

1. Ordstyrer 

 
Kl. 17:00 – 17:05 
 

Maria Munk blev valgt som ordstyrer 

2. Godkendelse af dagsorden 
 

Kl. 17:05 – 17:10 
 

Dagsorden blev godkendt. 

3. SBs årsberetning – 1. udkast 
 

Drøftelse & beslutning 

 
Kl. 17:10 – 17:40 

 

Vi navngiver principper i årsberetningen. 
Bjarnes tilrettelser forbliver, og der redigeres 
i layoutet. 

 
Processen fra nu er, at Ida redigerer i 

årsberetningen, og sender den efterfølgende 
til Bjarne, hvorefter den sendes ud til 
godkendelse hos bestyrelsen.  

4. Klasser eller Grupper i special 
 

Drøftelse 
 

Det blev foreslået, at klasserne skal have 
betegnelserne Klasse samt et bogstav. 

Eksempelvis Klasse C. Klasserne ændrer ikke 
betegnelse fra skoleår til skoleår. 



Kl. 17:40 – 17:55 

 

 

Den endelige udformning skal defineres i 
samarbejde med Special RC og TEKO. 

 

5. Meddelelser ved: 
a) eleverne 

b) medarbejderne 
c) ledelsen 

d) KKFO-forældreråd 
e) forpersonen 

 
     Kl. 17:55 – 18:15 
 

Eleverne: 

Der har ikke været elevrådsmøde siden sidst. 
Den 4. oktober er der elevrådsdag på 
Ungdomsøen, og hovedtemaet er i år Digital 

Dannelse.  
 

Medarbejderne: 
Vi har haft Store Læsedag, og det har været 
en meget positiv oplevelse for medarbejdere 

og elever.  
Der var skolefodbold for pigerne, og de gik 

videre til knock-out fasen.  
I udskolingen er udgangstilladelsen blevet 
drøftet, og der bliver stillet spørgsmålstegn 

ved sanktionsmuligheder ved elever, som 
bryder reglerne.  

I udskolingen oplever lærerne, at der 
mangler alternativer til aktiviteter og tilbud til 

eleverne, når de ikke har deres 
mobiltelefoner. Det er også i udskolingen 
blevet drøftet, hvordan mobiltelefonerne skal 

opbevares forsvarligt.  
 

På mellemtrinnets elevråd har der for nyligt 
været møde, hvor elevrådet er ved at 
forberede oplæg til ledelsen omkring nogle 

tiltag / forbedringer, de ønsker.  
 

Store Læsedag var også en stor succes i 
indskolingen.  
 

KKFO:  
Der er udfordringer ift. mobiltelefoner og 

elevernes brug af mobiltelefoner, hvor 
telefonerne nu låses inde hver eftermiddag.  
 

Ledelsen special 
I næste uge sendes otte elever fra 9. 

klasserne afsted på lejrskole tre dage til 
Odense. Det er første gang, der skal elever 
på lejrskole. 

Medarbejderne har været på pædagogisk 
weekend på Kolle Kolle i Værløse. Temaerne 

var teamsamarbejde og kerneopgaven.  
Det var nogle rigtig gode dage. 
 

Ledelsen 
Der har været økonomimøde med vores 

økonomisupport, og det ser mere anstrengt 
ud, end vi havde håbet. Vi skal i 



ledergruppen finde ud af, hvordan håndterer 

den økonomiske situation. 
 

Byggeprojektet, som bl.a. skal skabe nye 
faciliteter til specialklasserækken, er udskudt 
grundet tekniske kalkulationer. 

 
KKFO Bjerget 

I KKFO´en har medarbejderne været på 
kursus i Digital dannelse og læring.  
 

KKFO-Forældreråd: 
Der mangler fortsat et møde med 

bestyrelsen. 
Der har været besøg fra Meyers, og det har 
haft en positiv indflydelse på den mad, 

børnene får. 
 

Forperson: Forpersonen havde ingen 
meddelelser 

 
 

6. Værdigrundlag  
”god ro og orden” 
 

Drøftelse & beslutning 
 
Kl. 18:15 – 18:35 

 

Bilag vedlagt 
 
Der laves en tilføjelse under 

værdiregelsættet, hvor det tilføjes: … at alle 
elever på skolen gør deres bedste for at leve 

op til nedenstående grundregler.  

Pause 

 
Kl. 18:35 – 19:05 
  

 

7. Det pædagogiske personales dag 

- er der styr på alt?  

 

Drøftelse & evt. beslutning 
 

Kl. 19:05 – 19:15 
 

Der er styr på det. 

8. Principper 
- forsat arbejde og præsentation  
 

Drøftelse og godkendelse 
 
Kl. 19:15 – 19:55 

 

Bilag vedlagt 
 
Princip for skole-hjem samarbejde og Princip 

for inspirerende undervisning sendes ud på 
mail til skolebestyrelsen til godkendelse. Man 

kan kommentere ved at svare alle på mail. 
Der gives en svarfrist til dette på 5 hverdage.  
 

Princip for skoleårets organisering er på 
dagsordenen på skolebestyrelsesmøde næste 

gang. 
 



9. Evt. 
 
Kl. 19:55 – 20:00 

Der er en bekymring for dårligt indeklimaet 
hos 5. årgang. Dette gælder for alle 
klasserne i tårnene.  

Bjarne fortæller, at der skal kigges på 
solskærmning samt afkøling af lokalerne i 

tårnene. Der er afholdt møde med 
Københavns Ejendomme, og vi udsender fra 
skolen et brev til alle forældre på 

mellemtrinnet med en status på arbejdet 
med indeklimaet i tårnene.  

 
Næste møde:  

 
Onsdag den 25. oktober 2023 kl. 17:00 – 20:00 
 

 
 

 


